
         SLOVO STAROSTY - 24. února 2024 
 

Vážení spoluobčané, drazí přátelé, 
 

je mi ctí rozdělit se s Vámi opět o několik informací a myšlenek, které nechci,  

aby zanikly.  

9. února došlo k neplánovanému, přibližně dvouhodinovému, výpadku elektrické energie.  

O této skutečnosti jsem ihned informoval operátory na pohotovostní lince ČEZ distribuce a.s., kde 

mi sdělili, že závada je na vysokém napětí a servisní technici jsou již na cestě. Následně jsem Vás 

prostřednictvím sms informoval, že záležitost byla nahlášena a věc je již v řešení. Komu z Vás smska 

nepřišla a máte zájem, aby Vám příště obdobné informace neutekly, doporučuji Vám registrovat se 

do systému MUNIPOLIS, což můžete udělat stažením aplikace do svých chytrých telefonů, 

prostřednictvím odkazu na webových stránkách obce, nebo se můžete zaregistrovat osobně  

na obecním úřadu, kde Vám rádi pomůžeme s vyplněním registračního formuláře. 

Momentálně je nejaktuálnější záležitostí připravovaná rekonstrukce nadjezdu přes železniční 

trať. Přípravné práce na pozemcích v okolí, které budou sloužit jako deponie materiálu, parkoviště 

techniky i jako prozatímní odkladiště vzniklého odpadu ze stavby, již byly zahájeny. To jste si jistě 

sami všimli. Harmonogram prací je zveřejněn na všech vývěskách, jakož i na internetových 

stránkách obce. V souvislosti s celou akcí bude od 1. března do 31. srpna nadjezd uzavřen pro 

všechna vozidla (s výjimkou stavby) i pěší. Prvního března budou zahájeny přípravné  

práce - odstranění svrchního povrchu, kabeláže, zábradlí atd. Samotné odstranění mostního tělesa 

je plánováno na noc z 13. na 14. dubna. O rekonstrukci byla mj. informována rovněž svozová firma 

AVE Ústí nad Labem, která pro naši obec zajišťuje svoz komunálního i většiny tříděného odpadu. 

Kdo z Vás by měl v té souvislosti při prvním březnovém svozu odpadu, ale vlastně i kdykoli jindy, 

problém s tím, že mu nebyla vyvezena popelnice, informujte o tom Obecní úřad. Spojíme se 

s dispečinkem firmy a pokusíme se zajistit nápravu. 

10. února proběhl tradiční Masopust, 17. února se konal 2. obnovený ples naší obce. Věřím,  

že návštěvníci obou akcí byli spokojeni. Samozřejmě je vždy co zlepšovat, případné nedostatky jsou 

ponaučením do budoucna. Myslím si však, že obě akce měly na poměry naší malé obce velmi 

vysokou úroveň. Bylo mi velikou ctí se s Vámi osobně setkat, pozdravit Vás a promluvit si s Vámi. 

Obě akce byly náročné na organizaci a bez velkého množství dobrovolníků by nebylo možné je 

uskutečnit v tak vysoké kvalitě. Ještě jednou děkuji všem, kteří se do příprav obou akcí zapojili  

a podíleli se na zajištění jejich průběhu - obecním zastupitelům, zaměstnancům obce, všem 

dobrovolníkům, hospodyňkám a hospodářům, sponzorům plesu atd.  Jsem hrdý na to, že je mezi 

námi tolik lidí, kteří se neváhají zapojit do organizace, pomoci osobně i materiálně, obětovat svůj 

vlastní čas ve prospěch společné akce, společné radosti. 

Přeji Vám krásný závěr února, úspěšný vstup do prvního jarního měsíce a těším se na každé 

další setkání s Vámi. 

 


